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Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,

az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk ( 1 )-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szó ló 2012. évi XXXVI. törvény
42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Szijjártó Péter külügyminiszter úrhoz
Miért hallgat a kormánya felvidéki magyarokkal kapcsolatban? címmel

Az Országgyűlés Külügyi Bizottságának elnöke, Németh Zsolt nemrég kijelentette, hogy Szlovákia és
Magyarország együttműködésében és kapcsolatában árnyékok mutatkoznak, amelyek a Benes
dekrétum idejére nyúlnak vissza. Mint mondta, a rendelkezés az etnikai tisztaság szűklátókörű nézetei
miatt: a kollektív bűnösség elvét alkalmazta a kisebbségi magyarságra.

2018. október 17-i, a szlovák külügyminiszterrel történt találkozóján egyszer sem beszélt a felvidéki
magyarok nemzeti és kisebbségi jogainak érvényesítéséről, garanciális rendelkezéseiről. Pedig már a
kormányhoz hű 888.hu portál is arról ír, hogy "ha ez így megy tovább, eltűnhetnek a magyarok
Felvidékről".

Fentiekre tekintettel kérem válaszoljon arra, hogy Ön személyesen bi- vagy multilaterális
tárgyalásokon mikor hozta szóba vagy tűzte napirendre szlovák tárgyalópartnerével a Benes
dekrétumok ügyét, a szlovák nyelvtörvény ügyét vagy adott esetben a szlovák állampolgársági törvény
rendelkezéseit?

Válaszát előre is köszönöm!

Budapest, 2018. október 29.

Tisztelettel,

Ungár Péter (LMP)


